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Není to tak dávno, co jsme slavili Vánoce. Některým ještě voní stromeček v domě. 
Nevím, jestli jsteněkdy dostali dárek v podobě dárkového poukazu. U nás v rodině 
se stal už pravidlem. Mívám horáda, ráda jím obdarovávám. Většinou mi totiž dává 
možnost vybrat pro milovaného člověka to, čímho skutečně potěším. Aspoň si to 
myslím. Navíc mívá dlouhodobou platnost. Nezřídka i rok. Jenžev tom může být 
zakopaný pes. Čas běží. Čas běží a každodenní starosti snad zapříčiní, že na 
dárkovýpoukaz zapomeneme. Nebo ještě hůř, důkladně ho schováme s myšlenkou, 
že ho vytáhneme, až budeme mít cestu, až bude lepší doba, lepší počasí, bude se 
víc hodit, bude lepší příležitost. I já jsempřed Vánocemi objevila tři takové 
poukazy, a to z roku 2022 v celkem značné hodnotě. Už je ovšemnemůžeme využít. 
Zkrátka propadly. Jsou mi k ničemu. Naštěstí to byly dárky, které jsem věnovala 
já.Tato událost mi připomněla určitou paralelu se křtem. Myslím si, že nechat 
pokřtít dítě může mít v duchovním světě nesmírný význam. Určitá ochrana před 
duchovním ztracením a zatracením. Věřím v neviditelnou transcendentální 
ochrannou ruku Boží. To ovšem platí pouze v případě, když rodiče za  dětmi stojí 
modlitebně. Vedou je k víře, podporují ho v poznávání Boha a Ježíše Krista. 
Samozřejmě rodiče musí sami být spaseni. Znám však i ty, kteří nechávají křtít 
děti jen tak. Sami nikam nechodí, nemodlí se, nečtou Boží slovo, s Bohem nežijí. 
Děti nechali pokřtít, protože oni sami byli kdysi take pokřtěni, chtějí to babička s 
dědou. Takový křest je jako dárkový poukaz. Nevyužitý, pečlivě založený kdesi v 
šuplíku s tím, že ho možná někdy, někde...Pokud máme v rodině pokřtěné děti, 
vnoučata, sourozence, synovce, neteře atd., modleme se za ně.  Za jejich spasení, 
za jejich cestu za Pánem a s Ním. Věřím, že Pán takové modlitby slyší. Síla křtu,  
kterou nevidíme, ale která v duchovním světě funguje, nechme působit. Ve křtu 
jsme my zemřeli hříchu, pochovali jsme starého člověka, dali se pod mocnou ruku 
Boží. Nechme tedy Pána pracovat v našich životech. Kéž se jeho vůle děje v  nás.                          

Miluška 
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ZPRÁVY Z  FARNOSTI  - a něco ze staršovstva  

-Nový rok jsme společně zahájili bohoslužbou Obnovy smlouvy s vysluhováním Večeře Páně. 
Bohoslužby se účastnila celá farnost, tedy Týnští i Vimperští. Některá budoucí kázání tématicky 
připomenou naše závazky potvrzené slibem Hospodinu.  

-  Pronájem Pastelky nynější rodině pokračuje. Prodloužena také smlouva s paní Šmahelkovou, 
která každý týden uklízí prostory modlitebny, klubovny, kuchyňky a přilehlých prostor. 

- kazatel podal žádost o příspěvek z města Protivín na akce s dětmi a mládeží, případně jiné 
aktivity. 

- v lednu se konala schůze mimořádného staršovstva, kterého se zúčastnila sestra 
superintendentka. S obsahem bude sbor seznámen na sborové schůzi tuto neděli po bohoslužbě. 
Prosíme počítejte s účastí. Poté následovalo i sezení s ředitelem Správy budov a zástupci 
Hospodářského výboru.  

- staršovstvo posílá dopis RO se žádostí o snížený příspěvek na hodnostní. 

- Potvrzení o darech pravidelným dárcům na účet farnosti se již chystá, určitě jej včas dostanete. 

- Ve Vimperku se konal poslední neděli v únoru křest Davídka Kružíka. Slavnostní den, jak pro 
křtěnce, svědky, rodiče a sbor byl doplněn chválami a opravdu pestrým pohoštěním. Největší 
radost měl kazatel, neboť při křtu Davida Matyáše Kružíka zavzpomínal den, kdy do vody ponořil 
jeho maminku Dominiku. Děkujeme všem za milou společnost i vzácnou službu. 

- 26. – 29. 1. exercicie v klášteře Fortna (Bosí karmelitáni) – zúčastnili se  br. Richard a br. Zdeněk 

- 16. 2. schůze kazatelů v Praze 

- 8. 3. 16. 00 hodin Farní konference se koná tentokrát už v sobotu, žel nepodařila se nám zajistit 
neděle, prosím počítejte s termínem a zajistěte si volno. Tato FK bude důležitá pro všechny sbory 
farnosti. Vaší účastí se projeví, zda vám jde o budoucnost svého sboru. 

VIMPERK 

Ve Vimperku se budou konat volby do staršovstva poslední neděli v únoru!  

****************************************************************** 

Vždyť je jeden a týž Pán všech, štědrý ke všem, kdo ho vzývají, neboť 
13‚každý, kdo vzývá jméno Páně, bude spasen‘. 
14Ale jak mohou vzývat toho, v něhož neuvěřili? A jak mohou uvěřit v toho, o 
kom neslyšeli? A jak mohou uslyšet, není-li tu nikdo, kdo by ho zvěstoval? 
15A jak mohou zvěstovat, nejsou-li posláni? Je přece psáno: ‚Jak vítaný je 
příchod těch, kteří zvěstují dobré věci!‘                                                   Řím 8, 12-15 



NAROZENINY V ÚNORU SLAVÍ 
 

* 9. 2. Tomáš Rod 
* 10. 2. Jiří Šindelář   
* 16. 2. Ondra Klimeš 
* 20. 2. Petr Hanzal 
* 23. 2. Jakub Šváb 
* 25. 2. Martina Klimešová 
 

Velká gratulace všem oslavencům!!!                                                                                           

Ať jste požehnaní a požehnáním!!! 
************************************************************************************ 
 

PRAVIDELNÉ BOHOSLUŽBY 

Protivín : každou neděli od 9. 00 hodin slouží bratr kazatel R. Novák, poslední neděli v 
měsíci střídavě laické kazatelky Miluška a Hanka, kazatel slouží ve Vimperku 
s vysluhováním VP. 

**************************************************************** 

                          PRAVIDELNÉ BOHOSLUŽBY V LEDNU 2025 

 

Protivín každou neděli od 9.00 hod 

 

2. 2.      R. Novák bohoslužba  + vysluhování VP  společně s Týn n. Vlt.  

9. 2.      R. Novák –                               od14.00 +  Týn nad Vltavou 

16. 2.    R. Novák                                  od 14.00 + Týn nad Vltavou 

23. 2.    H. Nováková                            od 14.00 + Týn nad Vltavou 

 

- Týn nad Vltavou každou neděli od 14.00 h. Mimo první neděli v měsíci. 

 
Vimperk každou neděli od 9.30 h.  
 

PROSÍME, POKUD MOŽNO, CHOĎTE NA BOHOSLUŽBY VČAS, POZDNÍ PŘÍCHODY 

NARUŠUJÍ SHROMÁŽDĚNÍ 

 

SKUPINKY – MODLITEBNÍ – BIBLICKÉ HODINY 
- V Protivíně klubovna: každou neděli před bohoslužbou modlitební chvíle. 
- Biblická hodina v Protivíně zatím se nekoná, v případě zájmu min. 2 duše + kazatel, zavedeme. 
- Domácí skupinka- Bh Písek – u sestry Magdy Zemanové středy od 10.00, od fary odjezd v 9.30 
- Šachový klub se schází každé druhé pondělí od 18.00 v klubovně. Stále přijímáme nové členy.  
- Týn nad Vlt. středy 18.00; aktuální info schůzek podává Láďa Klimeš(biblická hodina, modlitební, 
dělená pánská-dámská, sdílecí)  



             

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 

**************************************************************************** 

    Každý dárce, který přispívá na běžný účet farnosti, může požádat kazatele o 
potvrzení o daru církvi pro svého zaměstnavatele ke snížení daně za rok 2024. 
Věříme, že Hospodin bohatě odplatí všem těm, kteří mají na srdci službu v našem 
kraji. Modlíme se a snažíme se rozumně hospodařit, aby všechny Vaše dary byly 
opravdu dobře a pečlivě využity. 

  
Moc vám děkujeme za přízeň, modlitební i finanční podporu.  
 

– Staršovstvo farnosti- 

**************************************************** 

 

Modlitby za nevěřící 

 Bible nás konkrétními texty učí, jak se za nevěřící modlit. Zde je několik ná-

mětů: 

 

- Modlete se, aby Bůh obřezal jejich srdce. (Dt 30,6) 

- Modlete se, aby jim Bůh dal srdce z masa. (Ez 11,19) 

- Modlete se, aby do nich Bůh vložil svého Ducha. (Ez 36,27) 

- Modlete se, aby přišli ke Kristu.  (Jan 14,6) 

- Modlete se, aby Bůh otevřel jejich srdce, aby uvěřili evangeliu. (Sk 16,14) 

- Modlete se, aby je Bůh osvobodil z otroctví hříchu. ( Ř 6,17) 

- Modlete se, aby Bůh odstranil satanův zaslepující vliv. (2K 4,4) 

- Modlete se, aby jim Bůh dal milost k pokání. (2 Tim 2,25-26) 

           -rin- 

****************************************************************************** 

****************************************************************************** 



Modlitební předměty na únor 2025 

 

 

2. 2. – 8. 2. 

SKP Litoměřice  

− prosíme o modlitby za naše mateřské centrum, maminka koordinující jeho činnost se 

chystá na porod, hledáme pokračovatelku 

− ať i skrze službu mateřského centra se lidé zajímají o službu sboru, naší křesťanské 

školky, školy 

− je čas psát dotace, kéž vše dobře dopadne a naše žádosti na činnost a provoz jsou po-

kryty 

− chystáme na léto další ročník tradičního Softball kempu ve spolupráci s partnery 

z Tennessee, kéž to není jen sport, angličtina a dobrá parta, ale směrovka ke Kristu 

− do činnosti našeho SKP patří i služba potřebným, zejména pak propuštěným z vězení 

– před pár týdny k nám přišel bratr Petr, bydlí na faře, v únoru nastoupí do práce, 

modlíme se za něj a doprovázíme ho, ať vydrží na cestě s Kristem a zvládne čerstvě 

nabytou svobodu se vším, co k ní patří  

− modlete se prosím i za službu kaplana Zdeňka Brože ve věznici Litoměřice 

Školka, škola 

− v únoru se zase představíme na burze litoměřických škol, modlíme se za zápisy, za 

zájem o naši školku a školu 

− za veškerý personál, za pana ředitele Mirka Franca 

− máme vděčnost a úžas, co se z Boží pomocí přes různá úskalí za poslední léta po-

vedlo 

Filip Jandovský, ředitel SKP Litoměřice 

 

 

9. 2. – 15. 2. 

 

SKP Duha – mateřské centrum 

funguje ve sboru Maranatha již od roku 2009. Prošlo si různými vývojovými stádii a 

změnami; až nyní stabilně funguje jako Mateřské centrum, které zahrnuje práci s 

rodinami, 

zaměřuje se především na celotýdenní aktivity. V rámci MC Duha fungují Dětské 

skupiny, kroužky, kurzy, akce pro rodiny s dětmi, letní provoz apod. www.mcduha.cz 

Budeme vděční za modlitby, vážíme si toho, když nás vyhledávají nevěřící rodiny, a 

budeme moc rádi, když tyto rodiny si odnesou z návštěvy kostela Maranatha pozitivní 

zážitek a třebas projeví i zájem o nějakou návštěvu bohoslužby či akci sboru.  

Linda Strejcová Čechová, ředitelka 

 

http://www.mcduha.cz/


 

16. 2. – 22. 2. 

 

Plzeň 1 – Lochotín 

K farnosti patří dva sbory – jeden v Plzni na Bolevci, druhý v Horšovském Týně. Oba se 

intenzivně věnují práci s dětmi. Od července 2024 funguje na Bolevci Středisko 

křesťanské pomoci Slovíčko (ředitelka sestra Eva Barnášová) a od ledna 2025 od sboru 

převzalo provozování Školičky a Mateřského centra. Podává právě žádost o ustavení 

Dětské skupiny (DS). Doufáme, že k 1.3. to vyjde. Sestra Eva píše – viz dole. 

Josef Červeňák 

Děkuji za nabídku modliteb, není jich nikdy dost: 

− V první řadě prosím o děkovné modlitby, protože se dařilo a daří zdolávat překážky 

a záludnosti realizace DS. A nebylo jich málo.  

− Dále prosím o díky za podporu a jednotu ve sboru, domově SKP, v celé situaci oh-

ledně realizace DS, která ještě v květnu byla poměrně vyhrocená. 

− Dále prosím o díky za nadšení a ochotu zaměstnanců SKP, kteří s pokorou a velice 

zodpovědně vykonávají samostatně svoji práci. 

− Dále prosím o poděkování za veliký zájem o MC, které se po půl roce opět navyšuje 

na službu 2x týdně. 

− Přímluvy pak prosím za dotažení převedení služby školičky na dětskou skupinu 

(DS). Máme před sebou finální papírovou bitvu s úřady; kéž nic dalšího nevyleze. 

− Přímluvy za požehnání pro službu v DS i MC do dalšího působení v tomto roce. 

− Požehnání pro zaměstnance i klienty a jejich rodiny. 

Mám velkou radost, že MC i školička plní podpůrnou funkci pro lidi hledající podporu 

a věřím, že se toto podaří udržet i nadále. 

Eva Barnášová 

Horšovský Týn  

Práce s dětmi probíhá v Rodinném centru Myška Lola. (www.myskalola.cz) Funguje 

zde jako Dětská skupina. Každou neděli se zde od 17 h schází sbor. 

K modlitbám je toho hodně :  

− Má být uzavírka cesty, z obou směrů; rodiče se k nám budou těžko dostávat a nebu-

dou mít kde parkovat. Někteří přijíždějí až z Domažlic.  

− Potřebujeme dvě nové zaměstnankyně. Ty, které se nám hlásí na práci, zatím při-

jmout nelze.  

− Neustále chybí finance.  

− A samozřejmě potřebujeme sílu a zdraví .  

Za modlitby moc děkujeme.  

Vlaďka Taubenhanslová 

 

 

http://www.myskalola.cz/


23. 2. – 1. 3. 

Mikulov 

− Sbory Mikulov a Valtice  děkují Pánu Bohu za mnohá požehnání, která nás obohatila 

v roce 2024. Celou šíři služby si budeme moci uvědomit při farní konferenci 2. 3. 

2025. Prosíme za požehnání služby sestry superintendentky Ivany. 

− Od února se spouští projekt Awana, který je zaměřen na duchovní růst našich dětí a 

dorostu a jejich kamarádů. Prosme za Markétu Hejzlarovou a její spolupracovníky 

v této službě. 

− Modlíme se, aby Pán pro nás připravil a vystrojil nového faráře.  

Pavel Procházka 
                                                                                                          
 

Milí faráři, milé „kontaktní sestry“,  

ráda bych Vaším prostřednictvím pozvala sestry na víkendový 

pobyt žen. 

Duchovní obnova žen (dále DOŽ) má již několikaletou tradici. 

Její další ročník se koná 21.3. až 23.3.2025 v konferenčním cen-

tru Immanuel – www.immanuel.cz. Začínáme v pátek v 17.30 

večeří, ale přijíždět do konferenčního centra Immanuel můžete 

již po obědě. Budete tak mít čas se v klidu ubytovat a setkat se 

s ostatními sestrami. Odjezd je plánován na neděli kolem 14.00 

hodin. Na programu jsou modlitby, chvály, Boží slovo, sdílení, 

svědectví, odpolední workshopy či odpočinek. Pokud toužíte 

po odpočinku, zastavení, povzbuzení, spočinutí v Boží náruči, 

DOŽ je pro Vás. Bonusem toho všeho je krásné ubytování, 

dobré jídlo a nádherné okolí v přírodě.  

Pokud máte zájem, přihlaste se prosím co nejdříve, na 

https://forms.gle/tUgi8n4c5bko1Hra9, dokud není kapacita 

plná. Pokud máte jakýkoliv dotaz neváhejte mě kontaktovat 

jolana.kruzikova@umc.cz.  

S přáním Božího pokoje 

Jolana Kružíková 

za přípravný tým DOŽ 

!!! P.S. Prosím kontaktujte sestry ve Vaší farnosti co nejdříve.  

Děkuji 
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Není nad starou, dobrou knihu… 

Originální a čtivě napsaná kniha známého teologa a religionisty představuje „fenomén Foglar“ z 

náboženského hlediska. Rozebírá nejen vlivy indiánského totemismu a římskokatolické spiritua-

lity, ale i tajné vontské rituály, extatické stavy vyvolané nádherou přírody, posvátná místa a časy, 

klubovní rituály, úlohu dobra, pravdy a krásy ve foglarovských vyprávěních. Autorovi, který se 

důkladně seznámil s literárním a organizačním dílem autora Rychlých šípů a dalších nesmrtel-

ných děl, jde především o působení a odezvu tohoto díla u čtenářů. Foglarovo dílo je podle 

Hoška neodmyslitelným způsobem svázáno s jeho mnohovrstevnatým působením na děti a mlá-

dež, jedná se tudíž o symbolické univerzum, o návod k celistvému způsobu života. Nejde pouze 

o nějakou volnočasovou aktivitu. Fenomén Foglar vyplnil imaginaci i konkrétní činnost několika 

mladých generací, což nemá v české kultuře obdoby. Pavel Hošek nabízí pro tento fenomén po-

jem „foglaring“ a snaží se vyjádřit jeho charakteristické rysy. 

  

PAVEL HOŠEK (narozen 1973) přednáší religionistiku na Evangelické teologické fakultě Uni-

verzity Karlovy v Praze. 
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RŮZNÉ: 
 
Donald Trump: „Pokud rukojmí nebudou vrácena, nastane 
peklo – a ne, že ne!“ 
Donald Trump zopakoval svou hrozbu a prohlásil, že pokud rukojmí nebudou 
propuštěni do jeho nástupu do úřadu, „nastane peklo“. 
 

http://www.usvit.cz/index.php?route=product/manufacturer/product&manufacturer_id=69


Autor: Tziki Brandwine 6. ledna 2025 23:33 
 
Nově zvolený prezident Donald Trump dnes večer (v pondělí) zopakoval svou hrozbu, že pokud nebudou 
rukojmí propuštěni do doby, než se ujme úřadu, „nastane peklo“. 
 
Trump byl na svou hrozbu dotázán a odpověděl: „Přesně tak jsem to myslel. Pokud rukojmí nebudou 
propuštěni do mého nástupu do funkce, nastane peklo – to jim bude odplatou“. 

 
Kromě toho si Trump rýpl do odcházejícího prezidenta Joea Bidena, když řekl: „Žádné „ne“, nastane peklo. 
Musí být propuštěni ihned.“ 
 
Rovněž prohlásil: „Jsem nejlepší přítel Izraele. Přestěhoval jsem velvyslanectví do Jeruzaléma – všechno 
bylo dobré, včetně Abrahámských dohod, a každá významná pozitivní událost v Izraeli v poslední době 
se stala díky mně. Musím také poznamenat, že podporuji mír – teď je ten správný čas.“ 
 
Minulý měsíc poslal nově zvolený americký prezident na sociální síti Truth Social Hamásu výhružný vzkaz: 
„Všichni mluví o rukojmích, kteří jsou tak násilně, nelidsky a proti vůli celého Světa drženi na Blízkém 
východě – Ale jsou to jen řeči a žádné činy!“ 
 
Dal Hamásu ultimátum: „Prosím, ať tato PRAVDA slouží jako reprezentace toho, že pokud rukojmí 
nebudou propuštěni před 20. lednem 2025, kdy hrdě převezmu úřad prezidenta Spojených států, nastane 
na Blízkém východě pro ty, kteří jsou za tato zvěrstva proti Lidstvu zodpovědní, NAPROSTÉ PEKLO,“ řekl. 
 
Na závěr varoval: „Ti, kdo jsou za to zodpovědní, budou zasaženi tvrději, než byl kdokoli zasažen v dlouhé 
a slavné historii Spojených států amerických. OKAMŽITĚ PROPUSŤTE RUKOJMÍ!“ 
 

…………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

Emily Damari je po propuštění „nejšťastnější 

ženou na světě“, říká její matka Mandy 

Matka Emily říká, že „je důležité pamatovat na dalších 94 rukojmích v 

Gaze, kteří se musí vrátit domů“. 

 

https://www.israel.cz/2025/01/emily-damari-je-po-propusteni-nejstastnejsi-zenou-na-svete-rika-jeji-matka-mandy/
https://www.israel.cz/2025/01/emily-damari-je-po-propusteni-nejstastnejsi-zenou-na-svete-rika-jeji-matka-mandy/


Mandy Damariová, matka rukojmí Emily Damariové, popsala svou dceru jako „nejšťastnější ženu 

na světě“ po návratu z více než 15 měsíců trvajícího zajetí Hamásu v Gaze. 

„Včera jsem konečně mohla Emily obejmout, jak jsem o tom dlouho snila,“ řekla. „Chtěla 

bych ze srdce poděkovat všem lidem, kteří přispěli k boji za návrat Emily domů a kteří nás v 

tomto období podporovali. Jak už jsem se zmínila v průběhu, vy všichni jste nedílnou sou-

částí Emilyiny rodiny.“ 

„Byla to velká radost vidět spolu s celým světem záblesk Emilyiny síly, odhodlání a charis-

matu v době jejího propuštění. Podle Emilyiných vlastních slov – je nejšťastnější ženou na 

světě; Dostala svůj život zpět.“ 

Damariová také hovořila o zbývajících rukojmích v Gaze a o potřebě přivést je zpět domů. 

„Vedle našeho velkého štěstí je však důležité mít na paměti, že Hamás stále drží 94 dalších rukoj-

mích,“ poznamenala. „Příměří musí pokračovat, dokud se domů nevrátí poslední z unesených.“ 

Damariová se také svěřila, že Emily se daří lépe, než očekávala. 

„S nesmírnou úlevou se mohu podělit o to, že Emily je nyní v mnohem lepším zdravotním stavu, 

než jsme očekávali. 

Vyjádřila se k Emilyině „mimořádné odolnosti“, ale poznamenala, že ji čeká ještě dlouhá 

cesta zotavení. 

„Emily je příkladem mimořádné odolnosti, ale její cesta teprve začíná,“ pokračovala. „Jak 

jste viděli, Emily přišla o dva prsty levé ruky a potřebuje čas a prostor, aby se mohla věno-

vat rehabilitaci se svou rodinou, přáteli a zdravotnickým personálem, který ji doprovází.“ 

Emily v pondělí ráno zveřejnila na svém instagramovém účtu zprávu, v níž oslavuje svůj ná-

vrat a děkuje přátelům a rodině. 

„Láska, láska, láska, děkuji Bohu, děkuji své rodině, Orieli, děkuji nejlepším přátelům, které na 

tomto světě mám. Vrátila jsem se do svého milovaného života,“ napsala Emily. „Mohla jsem vidět 

https://allisrael.com/israel-celebrates-as-romi-gonen-doron-steinbrecher-and-emily-damari-return-home-from-471-days-of-hamas-captivity


jen kousek všeho a vy jste mi rozbušili srdce vzrušením. Děkuji vám, děkuji vám, děkuji vám. 

Nejšťastnější na světě je prostě být.“ 

 

Gal Kobaniová, Emilyina kamarádka, hovořila s Channel 14 o okamžiku, kdy Emily poprvé 

uviděla v nemocnici po jejím návratu. 

„Srdce se nám rozbušilo. Seděli jsme a čekali, až vyjde ven. Samozřejmě jsme dostali dů-

kladnou instruktáž, jak reagovat a jak se chovat kvůli citlivé situaci,“ vypráví Gal. 

„Když přišla, křičeli jsme, skákali a emoce z nás přímo tryskaly. Všichni plakali a ona plakala vzruše-

ním také. Byla ohromená, ale hlavně – viděli jsme na její tváři úsměv a slzy štěstí. Čekali jsme na to 

tak dlouho a byl to opravdu ten nejvzrušivější okamžik na světě.“ 

„Bylo to neuvěřitelně dojemné, šílené. Pláč, slzy, smích – byla to prostě zábava. Sešli jsme se s ně-

kolika dalšími přáteli, zvedli ji do vzduchu a byli šťastní. Je opravdu v pořádku a je to ta nejúžasnější 

věc na světě, že tenhle okamžik konečně nastal.“ 

Mandy a Emily uvedly, že v nejbližší době by raději neposkytovaly rozhovory, a požádaly o 

respektování svého soukromí, protože Emily začíná s procesem zotavování. 

                                                                          Od: All Israel News 20. ledna 2025 
 
Počkejme si tedy ještě pár měsíců a modleme se, aby ani Trump ani Netanjahu nepřistoupili na 
morální kompromis, který nikdy neměli ve jménu čehokoli přijmout, tak, jak se to naposledy stalo 
tomu nejradikálnějšímu jestřábovi izraelské politiky, premiéru Šaronovi, s předáním Gazy. A 
nemylme se – to rozhodnutí, ještě nebylo učiněno – to teprve leží před 
nimi!                                                                           .  
 

Vážení přátelé – Bůh Vám žehnej! 
 
Věřím, že i pro letošní rok budeme přinášet Vám i veřejnosti spoustu světla do toho, co se v 

https://allisrael.com/writer/all-israel-news-staff


Izraeli reálně děje, a že si z toho následně budete moci vytvořit na dané oblasti a 
problematiky vlastní názor – proto náš server israel.cz provozujeme. 
Děkuji Vám za modlitby, čtení a přeposílání našich článků, Vaše vstupy do diskusí pod nimi 
a pochopitelně za Vaši věrnou a vytrvalou finanční podporu toho, co děláme. 
Děkuji i za osobní, telefonická i mailová povzbuzení, která nás velmi potěšují. 
Těším se na další rok s Vámi!  
 
Shalom DZ                                                                                       Zpravodaj Leden 25 
 
 
Anabaptisté po celém světě si připomínají 500 let od chvíle, kdy jejich 
zakladatelé poprvé pokřtili dospělé v okolí Curychu a zahájili tak radi-
kální reformaci. Anabaptistické hnutí, jehož tradice zahrnuje menno-
nity, amiše a další malé křesťanské skupiny, bylo dlouho definováno 
vírou v odluku církve od státu, v to, že vstup do církve by měl být dob-
rovolným rozhodnutím, a pro mnohé také závazkem k nenásilí. 

V Severní Americe byl vrcholnou událostí úterní vydání nové studijní bible, která 
zahrnuje poznatky téměř 600 laických skupin, ale v průběhu následujících měsíců 
si budou anabaptisté po celém světě připomínat toto výročí bohoslužbami, hudbou, 
přednáškami a dalšími akcemi. Tyto akce vyvrcholí 29. května celodenní akcí po-
řádanou Světovou mennonitskou konferencí v Curychu, která bude zahrnovat 
workshopy, koncerty, panelovou diskusi, historické procházky a ekumenickou bo-
hoslužbu.Religion News Service informuje, že tato akce odráží historii hnutí v této 
oblasti. V lednu 1525 se v domě Anny Manzové sešla skupina mladých lidí, z nichž 
někteří se později stali prvními mučedníky hnutí, aby se navzdory místní vládě 
navzájem pokřtili. 

Anabaptisté byli původně negativně označováni za „novokřtěnce“, protože tato 
skupina odmítala křest dětí.  

 

https://religionnews.com/2025/01/21/anabaptists-commemorate-500-years-with-new-study-bible-and-more/?utm_source=RNS+Updates&utm_campaign=1af63d92a3-EMAIL_CAMPAIGN_2025_01_22_12_20&utm_medium=email&utm_term=0_c5356cb657-1af63d92a3-128358041

